
Medlemsmøte Rally 22.4.24, referat

Sted: Skjetlein

Agenda
- Velkommen
- Presentasjon av komiteen
- Presentasjon av alle på møtet
- Litt om klubben, banen, klubbhuset, utstyret
- Kurs
- Sommertreninger
- Cup, klubbmesterskap
- Stevner
- Dugnader
- Vintertrening
- Annet?

Hvem har møtt
Fra komiteen: Elin, Hilde, Monica, May Hege, Hanne

Pluss 11 medlemmer til

Kurs
Solveig Zetterstrøm har kurs 3. - 5. mai, noen ledige plasser både med og uten hund - var
kurset for sent annonsert slik at folk allerede var opptatt, derfor ledige plasser?

Innspill fra Sven: kurskomiteen opplever mindre interesse for rallykurs for tida, større press
på LP-kurs. Kan det være at markedet er mettet, da flere andre også tilbyr rallykurs?

Klubben planlegger sommercamp i Rally første helga i juli med 12 plasser og 2 instruktører;
Ina Vold Eriksen og Hege Ertvåg er instruktører.

Planlegging av sommercamp neste år bør starte allerede til høsten for å få tak i instruktører og
planlegge godt nok.

Det er viktig at slike kurs annonseres/varsles i god tid, slik at folk har mulighet til å
planlegge.
Det er ønske om samarbeid mellom kurskomite og rallykomite for å få henta inn gode
instruktører til slike kurs.

Sommertreninger
Fast treningstid torsdager fra kl 18 og utover når forholdene tillater det. Vi avventer
klarsignal fra banekomiteen/ styret for oppstart.

Innspill fra møtet, som komiteen tar med videre:



- Ønske om å tilby/hente inn instruktører på våre fellestreninger. Evt. egenandel på
dette må vurderes opp mot ønske om at det skal være lav terskel for å delta på
fellestreninger.

- En synlig ansvarlig med gulvest på treningene, som kan ta imot folk m.m. Viktig å
fremheve at gulvest ikke har ansvar for å være instruktør, oppgaven vil være er å ta
imot folk, ønske velkommen til nye, evt. organisere hvis vedkommende ønsker

- Kjør mer tema på treninger, ikke alltid sett opp hele baner. Vi har god plass på banen,
så det burde være muligheter for flere ting samtidig. Vi kan f.eks spørre på facebook
om det er ulike tema som er interessant

- Forslag: kan vi f.eks. første eller siste torsdag i måneden, kjøre mer
konkurransemessig trening? Trenger ikke være mer avansert enn et ringbånd, en
person som sitter ved siden av (“tidtaker”) og en person som står i midten og sier
“start når du er klar” (“dommer”)

- Vi trenger opprigg for å kunne tørke skilt i containeren. Komiteen ser på saken, har
fått innspill på mulige løsninger.

Cup, klubbmesterskap
Det planlegges treningskonkurranser i form av cup over totalt fire kvelder (forutsetter at vi får
tak i noen som kan dømme). Det kåres en cupmester i hver klasser, hvor de tre beste
resultatene per ekvipasje er tellende. En av kveldene er klubbmesterskap, hvor klassevinnere
kåres som klubbmester 2024.

Foreløpige datoer for rallycup 2024.

- 23. mai
- 6. juni (evt 20. juni)
- 15. august (klubbmesterskap m/ grilling)
- 19. september

Vi oppfordrer medlemmer (og andre) til å stille som “dommere”. Det viktigste er ikke at all
dømmingen blir 100 % “rett”, men mest mulig lik dømming per klasse.

Stevner
14. og 15. september 2024 blir neste stevne arrangert av NBHK.

Nytt i år er at lokale hundeklubber som arrangerer stevner har i stor grad koordinert stevner
slik at vi unngår at stevner i nærheten krasjer.

Det kom ønske om det er mulig å arrangere flere offisielle stevner enn de to vi har i år. Hva
med for eksempel ettermiddagsstevner med lokale dommere? Er det en mulighet å etablere
en egen “stevne-gruppe” som tar på seg ekstra ansvar med å arrangere slike stevner for å lette
på trykket hos komiteen?



Det kom ønsker om flere stevner i stedet for cup, mens andre mener det er viktig å tilby et
lavterskeltilbud av treningskonkurranser (inkl rekrutt), samt fokus på det sosiale.

Komiteen orienterte litt om utfordringer med å arrangere stevner - det er trykk både på banen
og på dommere.

Dugnader
Fellesdugnad i klubben førstkommende onsdag, den 24.4.

Ellers ønskelig at flest mulig stiller opp for å hjelpe til både på cup-kvelder og på de offisielle
stevnene.

Vintertrening
Per april har vi ikke fått avtale om leie av Trondheim hundehall til vinteren, har fått opplyst at
vi står på venteliste om det blir ledig halltid på kveldstid. Komiteen følger opp.

Mange uttrykte at det er viktig at vi får disse vintertreningene for at flere kan møtes. Viktig
for sosialt samhold, klubbfølelse, viktig å treffe folk, hjelpe hverandre osv.

Er det mulig å få til noe i det hele tatt? Hver uke, annenhver uke, en gang i måneden,
helårsleie, klokkeslett/tid, helst 3-4 timer, men 2 timer er MYE bedre enn ingenting

Angående treningsgrupper i Nidaroshallen: Dette organiseres i utgangspunktet av
kurskomiteen. Det kom ønske om en bedre/annen organisering av påmelding til høsten slik at
det blir lettere for ALLE å finne seg ei gruppe å trene. Vanskelig for de nye å finne ut “hvem
skal vi trene med”. Kanskje vi i rally kan legge ut en poll på facebook til høsten, “hvem vil
være med på vintertreninger?” - prøve å lage egne grupper

Kurskomiteen ønsker å få ned avgiften på gruppetrening noe kommende vinter. Ledige
strøtimer i hallen kan bookes via klubbens nettside.

Annet
Klubbhuset skal kunne benyttes av alle medlemmer når det er ledig/ ikke er kurs eller
møtevirksomhet der. Bookinger ligger på kalenderen på klubbens nettside. For behov for
kode, ta kontakt med en i komiteen. Det er viktig at alle hjelper til med å ta vare på
klubbhuset, holde det rent osv.

Klubben har inngått avtale om leie av mer areal i retning Schæferhundklubben. Dette
opparbeides med grus for parkering, trening, kurs m.m.

Komiteen jobber med mer samarbeid med Skjetlein hundeklasse for å få til stevne i mars
også neste år, og kanskje videre fast samarbeid.

Byttedag av hunderelatert utstyr: Dette ble det ikke tid til på møtet, men komiteen spiller inn
til styret om mulighet for en felles bytte/kjøp-/salg- dag for hele klubben.


